



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

澳門大學學生會
第 20/2018 號會員大會常務委員會通告

延期舉行十一月常務委員會會議

根據澳門大學學生會第 19/2018 號會員大會常務委員會通告，定於本年十一月二十八日下午七點於學生活動中心二零一三號室召開十一月份常務委員會會議。惟會議人數在會議正式開始至超過半小時仍未滿足過半數之規定，故未能召開。根據澳門大學學生會第 4/2017 號內部規章《常務委員會組織制度》第十八條第八款規定，主席現宣布會議將延至十二月舉行。

澳門大學學生會會員大會主席團

主席



楊文賢

二零一八年十一月二十八日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de
Macau



University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union
Notice of the Standing Committee of the General Assembly No. 20/2018

Postponement of the Standing Committee meeting in November

According to the Notice of the Standing Committee of the General Assembly No.19/2018, the Standing Committee meeting in November would be held at 19:00, 28th November, 2018 in room 1013 of the Student Activity Center. However, the number of participants has not met the requirements of more than half of the total number of member from the official start of the meeting to half an hour later, therefore, it could not be held. According the Article 18, paragraph 8, of the 4/2017 Internal Reregulation "Organizational System of the Standing Committee", the Chair is now announcing that the meeting will be held until December.

President of the Presidium of the
General Assembly of UMSU



IEONG Man In

28/11/2018

The Chinese version shall prevail